
 

 

Zapisnik 3. seje sveta  KS Branik z dne 23.1.2015 ob 18. uri v pisarni KS Branik 

Prisotni člani sveta: Miran Vidmar, Andrlič  Davorin, Stubelj Roman, Judita Birsa,  

Kodrič Nives, Jazbec Ljubo, Vidmar  Bruno, Borut Bizjak, Piščanec Irena 

 

 

Dnevni red :  

                1.    Pregled sklepov pretekle seje ter overitev zapisnika 

2. Plan za leto 2014-2015  

                 3.    Inventurna komisija 

                 4.    Mladinska soba 

                 5.    Razno 

 

1. Pregled sklepov pretekle seje in potrditev zapisnika pretekle seje 

 

Člani sveta so bili seznanjeni, da je bilo na MO Nova Gorica oddano negativno mnenje v zvezi z 

odkupom zemljišča na Pedrovem, ki ga je predlagal Smerajc zaradi površine, ki je namenjena 

parkirnemu prostoru za obiskovalce vasi Pedrovo. 

Pogodba za najem male dvorane s strani Golja Smiljane za opravljanje telesnih aktivnosti za potrebe 

krajanov je bila pripravljena in poslana v podpis. 

Člani sveta so potrdili zapisnik pretekle seje. 

 

2. Plan za leto 2015 

 

Predsednik je člane seznanil, da je bil plan za leto 2015 oddan.  

Dopolnila k planu na pobudo članov sveta bodo dodana k planu naknadno: pločnik v Steskah 

Počakati je potrebno kateri predlogi iz plana se bodo v letošnjem letu začeli izvajat. 

Če bo v sprejetem proračunu mesto za pot do igrišča na Vrhu, bo potrebno s Sever Marijo pričeti 

pogovore za prodajo dela njenega zemljišča. 

Že naprej je jasno, da z varno potjo v šolo ne bo nič, zato so člani sprejeli sklep, da projekt 

preimenujejo v izvedbo pločnika od zgornjega dela pokopališča  do šole. Potrebno bi bilo pripraviti 

ovrednotenje predvidene investicije ter z novimi podatki problem predstaviti na mestnem svetu. 

Kanalizacija Branik je že pred sprejetjem proračuna v minusu iz preteklega leta ( predvideno 220.000 

€, za letos pa bi bilo potrebno najmanj 600.000 €)  

 

 

3. Inventura za l. 2014 

 

Člani sveta so določili člane inventurne komisije: 

Sprejet je bil sklep, da je inventurna komisija v sestavi Vidmar Bruno, Anderlič Davorin ter 

Borut Bizjak zadolžena za popis osnovnih sredstev ter terjatev in obveznosti v KS Branik 

 

        4.    Mladinska soba 
 

Na svet KS prišla prošnja Mladinskega društva Diwji o dodelitvi sobe za potrebe druženja mladine. 

Svet KS sprejel sklep da na sestanek povabiti predsednika ter člane odbora kluba , da 

predstavijo  delovanje društva,  KS pa predstavi pogoje pod katerimi prostor da v uporabo. 

 

4. Razno 

 

Preveriti je potrebno  kako poteka pot na koncu Pedrovega, da z nakupom, za katerega bi dobil 

soglasne KS Branik Dragan Abram ne bi kupil tudi zemljišča – dela poti in  jo kasneje lahko zaprl.  Za 

nakup zemljišča se bodo na terenu odločili člani sveta, če ne bo pripomb na predlagano, svet KS daje 

soglasje k nakupu omenjene parcele. Situacijo si bodo ogledali člani sveta Anderlič Davorin, Jazbec 

Ljubo in Bruno Vidmar. 

Filipčič Marko –odkup zemljišča  na Brithu-  KS Branik soglaša z nakupom omenjene parcele.. 



 

Telekom je pri postavljanju kablov poškodoval cesto proti Mravljevim, kljub sanaciji se cesta ugreza. 

Obljubljeno je da bo dokončno sanirana spomladi, ko se bodo pokazale vse poškodbe in bo bolj 

primerno vreme za sanacijo. 

 

Člani sveta so se dogovorila, da je potrebno pregledati vse obstoječe najemne pogodbe za prostore 

oddane v KS Branik. Sestali se bodo 3.2.2015 ob 18. ur . 

 

Civilna zaščita: Na KS Branik je prišlo navodilo, da je potrebno določiti poverjenika za civilno zaščito 

za KS. Ker je bil član sveta Jazbec Ljubo v preteklem obdobju že na usposabljanju, so člani smatrali, 

da je najprimerneje, da se mu naloga podaljša. 

V Spodnji Branici je cela vrsta hiš, ki se bodo slej ko prej zrušile in predstavljajo nevarnost za 

mimoidoče. Spisek problematičnih hiš  bo napravil Stubelj Roman.   

Prva naloga predstavnika civilne zaščite pa je, da pripravi zapisnik o poškodovanih hišah  ter 

razpadajočemu gospodarskemu poslopju ob cesti proti Mravljevim in ga posreduje na štab za civilno 

zaščito v MO Nova Gorica. 

 

Društvo upokojencev je na svet KS naslovilo prošnjo za dodelitev finančne pomoči. 

Prošnja se bo obravnavala na naslednji seji. 

 

15. februar: ob 15.30 uri pri spomeniku bo klasični program v počastitev krajevnega praznika, po 

programu bo sledil prigrizek ter nato igra  skupine Verč v dvorani.  

Med proslavo in igro bo pogostitev s klobasami, žemljami ter čajem. 

V sobota 14.2. bo v dvorani  Toni Krjola predstavil svojo knjigo. 

 

 

 

Sestanek se je zaključil ob 22.30. uri 

Zapisnik sestavil: Korošec 

Zapisnik overil:  

 

 


